
 

 

 
 
 
 

 
 

Főszerkesztői beszámoló 
Kulik Laura 

 
 

 



 

 

Az	igazat	megvallva,	túl	sok	minden	nem	történ	még,	mióta	hivatalosan	is	én	töltöm	be	a	
főszerkesztői	tisztséget.	Miután	minden	gólyacsoportban	hirdettem	a	Nyúzt,	hogy	minél	
többen	jöjjenek	írni,	jelentkeztek	is	páran,	ám	mindenki	csak	olvasószerkesztői	posztra,	
így	kialakult	egy	kisebb	káosz,	hiszen	író	meg	nagyon	kevés	van.		
	
A	 csütörtök	 este	 (09.12)	 tartott	 szerkesztői	 meetingen	 átbeszéltük	 a	 félév	 menetét,	
kiosztottam	az	üresen	maradt	rovatokat,	mert	az	a	helyzet	állt	fent,	hogy	az	lap	fele	még	
betöltetlen	volt,	és	félő	volt,	hogy	a	szeptember	22-ei	lapzártát	nem	fogjuk	tudni	tartani,	
emiatt	esetleg	csúszni	fog	az	egész,	és	ne	ma	tervezett	időben	jelenik	meg	az	első	Nyúz.	
	
Az	újság	színvonalát	növelve,	bevezetek	egy-két	változtatást.	Külső	visszajelzések	alapján,	
sok	helyesírási-stilisztikai	hiba	szokott	maradni	ellenőrzés	után	az	újságban,	és	így	kerül	
nyomtatásra.	 Na	 most,	 erre	 még	 nem	 találtam	 pontos	 megoldást,	 miképp	 kellene	
megoldani,	de	rajta	vagyok,	és	mivel	sok	újonc	olvasószerkesztő	van	a	szerkesztőségben,	
valószínűleg	 íratni	 fogok	 egy	 kisebb	 tesztet,	 hogy	 világos	 legyen,	 kinek	 milyen	 hibái	
vannak,	és	azokat	átbeszéljük.	
	
Az	írók	munkájában	annyit	változtatnék,	hogy	mostantól,	ha	túl	sok	stilisztikai	hiba	van	a	
szövegben,	vagy	nehezen	érthető,	akkor	előfordulhat,	hogy	az	irománya	visszaküldésre	
kerül	átdolgozásra.	Ezzel	a	lépéssel	az	TéTéKás	Nyúz	színvonalát	szeretném	emelni,	hogy	
en	menjen	ki	több	hibától	hemzsegő	szám.	
	
A	főszerkesztői	pályázatomban	írtam,	hogy	szeretnék	több	olyan	interjút	készíteni,	amik	
kifejezetten	 a	 hallgatókhoz	 szólnak,	 nem	 csak	 bemutatnak	 valamiféle	 közösséget,	
csoportot,	embert.	Az	első	számban	(mely	reményeim	szerint	az	október	7-ei	héten	lesz	
elérhető	 a	 folyosókon)	 már	 meg	 is	 jelenik	 egy	 cikkem,	 melyet	 a	 Diákhitel	 Központ	
vezérigazgatójával,	 Magyar	 Péterrel	 készítettem	 interjú	 formájában.	 A	 jelenlegi	 hitel	
konstrukciók	mellett	szó	kerül	a	jövőbeli	tervekről,	tényekről.	Felmerült	a	lehetőség,	hogy	
hirdetést	helyezzünk	el	a	Nyúzban,	melyet	a	Diákhitel	vagy	a	hirdetőhely	megvásárlásával	
szeretné	 megtenni,	 vagy	 támogatás	 formájában,	 melyet	 a	 szerkesztőségnek	 ajánl.	
Ezügyben	még	mindenképpen	szeretnék	beszélni	a	HÖK-kel.	
	
A	következő	számok	interjúi	még	számomra	is	rejtély	tárgyát	képezik,	de	tervben,	hogy	a	
Szabadalmi	Hivatal	 elnökével	 is	 elbeszélgetek,	 akár	 egy	 interjú	 sorozat	 keretein	 belül,	
ahol	 áttárgyaljuk,	 hogy	 melyek	 voltak	 eddig	 a	 leghíresebb	 természettudományi	
szabadalmak,	és	hogy	milyen	folyamatok	útján	lehet	megkötni	azokat.	De	ez	még	a	jövő	
zenéje.		
	
Szeretném	 az	 Online	 platformot	 is	 feléleszteni,	 az	 irományok	 mindenféleképpen	
publikálva	lesznek	ott	is,	valamint	híradásra	is	szolgáló	rovatot	szeretnék	kialakítani,	ahol	
mindig	az	aktuális	híreket,	felhívásokat	lehet	olvasni.	
	
Sajnos	 sok	 mindennel	 vagyok	 még	 elmaradva,	 hiszen	 még	 bele	 kell	 rázódnom	 a	
főszerkesztői	munkába,	de	nem	elmaradhatatlan	a	helyzetem,	egyre	jobban	állom	a	sarat,	
amire	büszke	is	vagyok.	Szerencsére	nem	kell	teljesen	egyedül	boldogulnom,	hisz	Bálint	
nagyon	 sokat	 segít	 nekem,	 nem	 hagyott	 magamra	 a	 kérdéseimmel,	 hanem	 bármikor	
rendelkezésmre	 áll,	 ha	 kérdésem	 van	 (és	 valljuk	 be	 rengeteg	 szokott	 lenni).	 Múlthét	
csütörtökön	(09.12)	megejtettük	a	kulcsok	és	a	kártya	átadását,	illetve	még	átbeszéltünk	
egy-két	dolgot,	amiről	eddig	esetleg	nem	esett	szó.	



 

 

	
	
Köszönöm,	hogy	elolvastad	a	beszámolómat!		
Minden	kérdésre	örömmel	válaszolok	telefonon,	emailben	vagy	személyesen	a	
Küldöttgyűlésen.	
	
Telefon:	30/878-3373	
Email:	foszerkeszto@ttkhok.elte.hu	
	 	


